

Welcome to kemitnetwork!

The return assistance to be provided shall be determined as follows:

§1 Validity

The grant guideline will apply as part of the conclusion of memberships on the Kemitnetwork platform from 1 January 2022.

§2 Amount of the reserved grant amount

The platform pursues the goal of enabling the full assumption of the repatriation costs of its members through subsidies. The subsidy is basically staggered according to the duration of the membership on the platform. The amount of the subsidy increases with the duration of the membership and reaches the maximum amount already on the fifth year of membership.

In the first year of membership, a waiting period applies. As a gesture of goodwill, a collection campaign can be started.

In the second year of membership, the waiting period continues to apply. However, the repatriation costs can be financed by voluntary collection of members. These costs cannot exceed 40% of the maximum applicable grant amount.

In the third year of membership, the repatriation costs will be subsidized by 60% of the maximum applicable grant amount.

In the fourth year of membership, the repatriation costs will be subsidized 80% of the maximum applicable grant amount.

From the fifth year of membership, the repatriation costs will be subsidized 100% of the maximum applicable grant amount.

| Step | Case | Reserved grant amount | Obligingness |
|------|-----------------|-----------------------|---------------------------------|
| 1. | in the 1st year | 0% | |
| 2. | in the 2nd year | 0% | 40% From collection campaign |
| 3. | in the 3rd year | 60% | |
| 4. | in the 4th year | 80% | |
| 5. | from 5th year | 100% | |

The maximum applicable subsidy amount can already be reserved by a member with a waiting period of two years if a fivefold membership fee is paid in the year

of entry. In this case, the reserved grant is half of the maximum applicable grant amount in the first year of membership.

If you leave in the country of origin or in the country of choice, the reserved subsidy amount will be reduced to 30% if the stay exceeds the duration of three months. On the other hand, the duration of the stay is less than three 90 days, the reserved subsidy amount is reduced to 50% as a gesture of goodwill.

§3 Amount of the maximum applicable grant amount

Based on the current projection, the maximum applicable grant amount is EUR 15,000.00 per repatriation case. This is due to the economic situation and adjusted annually depending on the number of members of the platforms and the state of the fund.

§4 Eligible costs and fees

Depending on the amount of the grant reserved, the following costs and fees may be funded for a case that has arisen in connection with the further details (such as place of death, place of burial, etc.):

1. Consulting costs on legal matters
2. Costs for funeral homes
 - a. Storage
 - b. Coffin or urn
 - c. Transport to the place of death
 - d. Overpass
 - e. Transport in the country of burial
3. Funeral fees or other funeral costs
 - a. Church
 - b. Funeral Speaker
 - c. Obituary
 - d. Funeral feast in the place of residence
4. Cemetery costs
 - a. Digging costs
 - b. Funeral costs
5. Florist costs
 - a. Funeral wreath
 - b. Flowers
 - c. Coffin decoration
 - d. Funeral Hall
 - e. Decoration

6. Stonemasonry costs
 - a. Gravestone with engraving
 - b. Grave enclosure
7. Cost of a flight ticket of an accompanying relative

Each issue post is capped in balance with the Reserved Grant Amount.

PS: For the need for translation, the English version is thus available. The German version remains the reference.

Willkommen bei kemitnetwork!

Die zu erbringenden Rückführungshilfe werden wie folgt festgelegt:

§1 Gültigkeit

Die Zuschuss-Richtlinie gelten im Rahmen der Abschließung von Mitgliedschaften auf der Plattform Kemitnetwork ab den 01. Januar 2022.

§2 Höhe der reservierten Zuschusssumme

Die Plattform verfolgt das Ziel, die vollständige Übernahme der Rückführungskosten deren Mitglieder durch Zuschuss zu ermöglichen. Die Bezuschussung ist nach der Dauer der Mitgliedschaft an der Plattform grundsätzlich gestaffelt. Die Höhe der Bezuschussung wächst mit der Dauer der Mitgliedschaft und erreicht die maximale Höhe bereits an dem fünften Jahr der Mitgliedschaft.

Im ersten Jahr der Mitgliedschaft gilt eine Karenzzeit. Kulanzweise kann eine Sammelaktion gestartet werden.

Im zweiten Mitgliedschaftsjahr gilt weiterhin die Karenzzeit. Jedoch können die Rückführungskosten durch freiwillige Sammelaktion der Mitglieder finanziert werden. Diese Kosten können 40% der maximalen geltenden Zuschusssumme nicht überschreiten.

Im dritten Mitgliedschaftsjahr werden die Rückführungskosten 60% der maximalen geltenden Zuschusssumme bezuschusst werden.

Im vierten Mitgliedschaftsjahr werden die Rückführungskosten 80% der maximalen geltenden Zuschusssumme bezuschusst werden.

Ab dem fünften Mitgliedschaftsjahr werden die Rückführungskosten 100% der maximalen geltenden Zuschusssumme bezuschusst werden.

| Stufe | Fall | reservierte Zuschusssumme | Kulanz |
|-------|------------|---------------------------|----------------------|
| 1. | im 1. Jahr | 0% | |
| 2. | im 2. Jahr | 0% | 40% Aus Sammelaktion |
| 3. | im 3. Jahr | 60% | |
| 4. | im 4. Jahr | 80% | |
| 5 | ab 5. Jahr | 100% | |

Die maximale geltende Zuschusssumme kann bereits mit einer Karenzzeit von zwei Jahren von einem Mitglied reserviert sein, wenn einen fünffachen Mitgliedbeitrag im Jahr des Eintritts entrichtet ist. In diesem Fall beträgt der reservierte Zuschuss die Hälfte der maximalen geltenden Zuschusssumme in dem ersten Mitgliedschaftsjahr.

Bei dem Fortgang im Herkunftsland bzw. im Wahlland wird die reservierte Zuschusssumme auf 30% abgemindert, wenn der Aufenthalt die Dauer von drei Monat überstreichen. Dagegen liegt die Dauer der Aufenthalt unter drei 90 Tage wird die reservierte Zuschusssumme kulanzerweis auf 50% abgemindert.

§3 Höhe der maximalen geltenden Zuschusssumme

Die maximale geltende Zuschusssumme beträgt Anbetracht der aktuellen Projektion 15.000,00EUR pro Rückführungsfall. Dies wird Konjunktur bedingt sowie in Abhängigkeit der Mitgliederzahlen der Plattform und der Zustand des Fonds jährlich angepasst.

§4 Zuschussfähigen Kosten und Gebühren

In Abhängigkeit der reservierten Zuschusssumme können folgende Kosten und Gebühren für einen aufgetretenen Fall in Zusammenhang zu den weiteren Einzelheiten (wie Sterbeort, Bestattungsort, etc.) gefördert werden:

8. Beratungskosten zu den rechtlichen Angelegenheiten
9. Kosten für die Bestattungsinstitute
 - a. Aufbewahrung
 - b. Sarg bzw. Urne
 - c. Transport in Sterbeort
 - d. Überführung
 - e. Transport im Bestattungsland
10. Bestattungsgebühren bzw. weitere Bestattungskosten
 - a. Kirche
 - b. Trauerredner
 - c. Todesanzeige
 - d. Leichenschmaus im Wohnort
11. Friedhofskosten
 - a. Grabkosten
 - b. Beisetzungskosten
12. Floristenkosten
 - a. Trauerkranz
 - b. Blumen
 - c. Sargschmuck
 - d. Trauerhalle
 - e. Dekoration
13. Steinmetzkosten
 - a. Grabstein mit Gravur
 - b. Grabeinfassung
14. Kosten für einen Flugsticket eines Begleitenden Verwandten

Jede Ausgabeposte wird in ausgewogenen Verhältnissen zu der Reservierte Zuschusssumme gedeckelt.